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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ŠKOLNÍHO PARLAMENTU  

č. 7/2024-2025 

Přítomní zástupci tříd: 4. A, 4. B, 4. C, 4. D, 4. E, 5. A, 5. B, 5. C, 5. D, 6. A, 6. B, 6. D, 7. C, 7. D, 9. D 

Nepřítomní zástupci tříd: 5. E, 6. C, 7. A, 7. B, 8. A, 8. B, 8. C, 8. D, 9. A, 9. B, 9. C 

Hosté: Dušan Hrazdíra – informace k cestě a výměnnému pobytu žáků v Branticích 

 

 

Zasedání zahájilo a řídilo předsednictvo školního parlamentu ve spolupráci s koordinátory 

ŠP. 

 

1) PŘEDSTAVENÍ PROGRAMU. Aktuální informace k projektům projektové výzvy SRPŠ. 

Podměty tříd. 

 

2) PROJEKTOVÁ VÝZVA SRPŠ.  

a) Prvním projektem, který se bude realizovat, je Ukliďme Kbely. Organizace se ujímají žáci 

ze třídy 5. E, která s nápadem přišla, ti také projekt oficiálně zahájí. Každá třída v průběhu 

května či června si vezme na starost část Kbel a provede úklid. Úklid bude především 

realizován v hodinách ČLSP, VV nebo TV. Pytle si zástupci tříd nafasují u žáků 5. E, tam se i 

dozví, kterou část Kbel si vezmou na starost. 

b) Druhým realizovaným projektem je Ping-pong turnaj, který se uskuteční v průběhu 

května v odpoledních hodinách. Registrace zájemců proběhne o velké přestávce 6. května na 

recepci staré budovy a 7. května na recepci nové budovy. Registrace hráče – 30 Kč. Podle 

počtu přihlášených se oznámí jednotlivé hrací dny, ve kterých se bude hrát po ročnících. 

Finále se uskuteční v červnu. 

c) Třetí projekt ZŠ Praha – Kbely má talent se uskuteční až v následujícím školním roce. 

 

3) Brantice – výměnný pobyt žáků. Pan učitel Dušan Hrazdíra představil vizi výměnného 

pobytu žáků. Uskuteční se v druhém červnovém týdnu, tj. od 9. do 13. 6. V pondělí by 

skupinka žáků vyjela do Brantic, ve středu by se vrátili do Prahy a vzali by s sebou i skupinku 
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brantických žáků, kteří by v pátek odjeli zpět domů. Program: vzájemné poznání škol, výlety, 

exkurze. Třídy panu učiteli Hrazdírovi nominují své zástupce, kteří by se akce chtěli zúčastnit. 

 

4) RŮZNÉ + PODNĚTY A NÁMĚTY. 

* 4. D – prodej svačinek i na nové budově? Ano, bude se realizovat. Vedení školy připravilo 

pro rodiče žáků z nové budovy dotazník, naprostá většina si prodej přála i na nové budově. 

Pravděpodobné zahájení prodeje svačin na recepci nové budovy bude od května. 

* 6. A – lze za svačinky platit i kartou? Zatím zůstává prodej pouze v hotovosti. Do budoucna 

se však tento typ prodeje nevylučuje.  

 

 

 

Příští zasedání 


